
Bio Granin avustushakemus Art House -sarjan esittämiseksi vuonna 2025 
  
HYVA 05.06.2024 § 32    
 
242/02.05.01.03/2024    

 
Lisätiedot: 
vt. kulttuuri- ja vapaa-aikapäällikkö Roger Renman, puh. 050 411 6382 
etunimi.sukunimi@kauniainen.fi 
 
Kauniaisten kaupungin hallintosäännössä on säädetty hyvinvointivaliokunnan 
ratkaisuvaltaan kuuluvaksi päättää toiminta-avustusten ja muiden avustusten 
myöntämisestä ja valvoa niiden käyttöä. (Hallintosääntö 20 §) 
 
Kauniaisten kaupungilla ja Elokuvateatteri Bio Granilla on sopimus, jonka mukaan 
"Kauniaisten kaupunki voi myöntää vuosittain tehdyn hakemuksen perusteella 
avustusta, edellyttäen että avustuksen saaja toimii Kauniaisissa. Avustushakemus 
on osoitettava hyvinvointivaliokunnalle (sopimuksessa sivistyslautakunnalle) ja 
jätettävä kulttuuri- ja vapaa-aikapalveluille huhtikuun 29. tai sitä edeltävään 
arkipäivään klo 15.45 mennessä." 
 
Elokuvateatteri Bio Grani on toimittanut ajallaan avustushakemuksen vuodelle 
2025 Art House -sarjan esittämistä varten. Bio Granin avustushakemus vuodelle 
2025 on 6 000 €. 
 
Varsinainen hakemus on oheismateriaalina (ei julkaista). 
 
Kaupunginhallitus on kuitenkin 27.11.2023 (§ 206) päättänyt lopettaa kyseisen 
avustuksen vuodesta 2025 alkaen. 
 

Sivistystoimenjohtaja Mikael Flemmich: 
 
Hyvinvointivaliokunta päättää olla myöntämättä Bio Granin hakemaa avustusta. 
 
………. 
 
Jäsen Ritva Häyrinen-Immonen esitti jäsen Jessica Lerchen kannattamana, että 
Bio Granille myönnetään anottu summa 6 000 euroa: 
 
”Bio Grani on ollut merkittävä paikallinen yritys vuosikymmenten ajan. 
 
1. Ohjelmisto on hyvällä maulla valittua ja ajan hermolla. On kattava ohjelmisto 

lapsille (molemmilla kansalliskielillä), ja aikuisille. On hyvä, että ohjelmistossa 
on myös pieni määrä ns taide-elokuvia todellisille elokuvaharrastajille. 
 

2. Sijainti on loistava, että melko nuori lapsikin voi turvallisesti mennä 
esitykseen ilman huoltajaa, tai kaverin kanssa. Myös vanhempi väestö hyötyy 
paikallisesta toimijasta. 
 

3. Tilat, jotka ovat kaupungin omistamat, ovat vanhanaikaiset ja huollon 
tarpeessa. 
 

On tärkeää osoittaa, että arvostamme/panostamme yritystoimintaan 
kaupunkimme alueella.” 
 



Suoritetussa äänestyksessä, jossa pohjaehdotusta kannattavat äänestivät JAA ja 
jäsen Ritva Häyrinen-Immosen vastaesitystä kannattavat EI, pohjaehdotus voitti 
äänin 6–1 (jaa – Fagerlund, Nysten, Palojoki, Pesonen, Vaenerberg, Wahlstedt; 
ei - Lerche) kahden äänestäessä tyhjää (Aitola, Häyrinen-Immonen). 
 

Päätös: 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 

 
Oheismateriaali: 

EI JULKAISTA - Bio Granin avustushakemus, Art House -sarja, 2025 


